
Zápis z porady vedení konané dne 10. 4. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Veselý, Bartošek, Novotná Buršíková, Malinka, Rebok, Kohoutková, 

Regner, Dostál, Vičar 

Omluveni: Matyska, Křenek 

1. Zprávy od zástupce ředitele 

 Veselý informoval o jednáních z uplynulého týdne. Týkala se především upraveného rozpočtu 

univerzity pro rok 2017, který je předkládán ke schválení akademickému senátu MU. Byly 

také představeny některé náměty MŠMT pro financování příštího roku – vzhledem k tomu, že 

s návrhy není prozatím souhlas v úrovni vysokoškolských reprezentací a nesouhlasné 

stanovisko komunikuje UK, dá se předpokládat, že bude obtížné ve volebním roce najít 

stabilní řešení. Pro rok 2018 tak začíná být pravděpodobné použití stejného rámce jako v roce 

letošním.   

 Dále se sešla komise pro vnitřní mzdový předpis; nový předpis má být hotov do konce 

letošního roku. Diskuse probíhá nad strukturou tarifů. 

 Navrhovaná změna směrnice o tvůrčím volnu, která zahrnuje i neakademické 

pracovníky, bude vyžadovat úpravu Statutu, který je prozatím přiznává pouze 

akademikům.  

 Nasazení O365 na RMU proběhne pilotně na vybraných odborech rektorátu, 

výzkumu, pro rozvoj a veřejných zakázek. Tady s naší gescí, dále se zodpovědností 

místního LVT. 

 O365, příprava a možnosti jeho nasazení bude zmíněno na středeční poradě tajemníků.  

 

2. Různé 

 Tajemnice připomněla, že divizní musí do Velikonoc zaslat Janě Vojtové seznam 

pracovníků, u nichž dojde ke změně osobního ohodnocení. Zejména v případě jeho 

snížení musí být celá záležitost připravena a komunikována v dostatečném předstihu. 

 Tajemnice apelovala na vedoucí, aby dodrželi termín pro přípravu veřejných zakázek, 

podklady musí být připraveny do 24. dubna.  

 Kohoutková informovala, že pokračují práce na rozvoji Portálu, proběhlo přeložení 

textů do angličtiny. Zpětná vazba od uživatelů je vítána.  

 Malinka informoval, že v pátek proběhla schůzka s děkanem pedagogické fakulty 

Němcem, mají zájem o řešení zaměstnaneckých tisků, probíhá příprava cenové 

nabídky. O podobné řešení projevil zájem také RMU.  

 Regner informoval, že jsme obdrželi dotaz na vývojářské účty pro mobilní aplikace. 

Tuto službu historicky zajišťuje na MU Teiresias. Regner vznesl dotaz, zda bychom se 

této činnosti neměli ujmout. Z diskuse vyplynulo, že ÚVT by měl do věci zasáhnout 

v okamžiku, když by se téma stalo celouniverzitním.  

 Proběhl Must week, zúčastnili se všichni přihlášení. Z našeho hlediska proběhla akce 

úspěšně, na zpětnou vazbu od účastníků čekáme.  



 Vičar rozešle ve středu informační e-mail s programem výjezdního zasedání včetně 

informací o odjezdu a ubytovacím pořádku v přílohách.  

 Vičar apeluje na dodání posledních chybějících informací pro výroční zprávu ústavu 

do středy v tomto týdnu.  

 Dostál zve pracovníky ÚVT na kolokvium týkající se O365, které se uskuteční 

26. dubna. Krátký vstup na toto téma proběhne také na výjezdním zasedání.  

 

3. Zprávy z projektové podpory 

 ICT Proposers’ Day – informační a networkingová akce EK se uskuteční ve dnech 9. – 

10. 11. 2017 v Budapešti, více informací naleznete postupně zde: 

https://ec.europa.eu/digital-single-market/en/news/ict-proposers-day-2017 

 Byly vyhlášeny nové výzvy TA ČR -  EPSILON, DELTA a ZÉTA, více informací 

naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:tacr_4.4.2017  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý  

      zástupce ředitele ÚVT MU  
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